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Protokół Nr 1 

z posiedzenia Komisji Statutowej, odbytego w dniu 20.11.2020r. 

 

Posiedzenie Komisji odbyło się w salce narad Urzędu Miejskiego w Więcborku 

 

Spotkanie trwało od godz. 12:30 – 13:00. 

 

Obecność według załączonej listy obecności /obecnych 3 radnych/4 radnych/ 

 

Radna nieobecna usprawiedliwiona – Beata Lida 

 

Spoza składu Komisji w posiedzeniu uczestniczyła Dyrektor Biura Obsługi Oświaty 

Samorządowej w Więcborku p. Danuta Zawidzka. 

 

Na wstępie Przewodniczący Komisji p. Jan Antczak powitał wszystkich obecnych 

przypominając, że tematem posiedzenia jest zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie utworzenia Klubu Dziecięcego w Więcborku i nadania statutu oraz punkt 

sprawy różne. 

W dalszej części Przewodniczący Komisji oddał głos Dyrektor BOOS która omówiła 

projekt przedmiotowej uchwały. 

Projekt uchwały wychodzi naprzeciw oczekiwaniom oraz potrzebom rodziców. Dotyczy on 

zmiany statutu Klubu Dziecięcego w Więcborku w zakresie obniżenia opłaty w przypadku 

zawieszenia działalności placówki spowodowanej ogłoszeniem stanu zagrożenia 

epidemicznego lub epidemii oraz w zakresie kryteriów rekrutacyjnych stosowanych w trakcie 

postępowania rekrutacyjnego. Zmiana pojawia się w §5 Statutu tj.: 

 „ust 7. Opłata, za pobyt dziecka w Klubie ulega obniżeniu o 50% w przypadku 

zawieszenia działalności placówki spowodowanej ogłoszeniem stanu zagrożenia 

epidemicznego lub epidemii”. 

 „ust 8. Obniżenie opłaty za pobyt dziecka w Klubie może nastąpić w przypadku 

zawieszenia działalności placówki powyżej 14 dni. Opłata zostanie odliczona 

proporcjonalnie”. 

 

Zmiana dotyczy również Statutu w rozdziale 4 w zakresie kryteriów rekrutacyjnych, które 

regulują i punktują określone warunki spełnione przez rodziców kandydata. W tym przypadku 

dotyczy to aktywności zawodowej rodzica w §4 ust. 4 pkt 2 otrzymał brzmienie: „jeden  

z rodziców zamieszkuje na terenie Gminy Więcbork, który zgodnie z właściwością 

miejscową Gminy Więcbork rozlicza podatek dochodowy od osób fizycznych w Urzędzie 

Skarbowym w Sępólnie Krajeńskim – 20 punktów; 

Podobna zasada dotyczy §4 ust. 4 pkt 4: jeden z rodziców pracuje zawodowo lub uczy się  

w systemie dziennym, który nie przebywa na urlopie macierzyńskim, rodzicielskim  

i wychowawczym – 15 punktów; / dodany pkt 4 /. 

 

W związku z wprowadzonymi zmianami – dodanie ww. punktów, punkty obowiązujące 

dotychczas przyjmują numeracje dalszą. 

 

W projekcie uchwały usunięty zostaje pkt 12 stanowiący uregulowanie związane  

z postępowaniem rekrutacyjnym w pierwszym roku funkcjonowania Klubu Dziecięcego  
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w Więcborku. Przepis stał się nieaktualny. Uchwała wejdzie w życie z dniem 1 stycznia 

2021r. 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusje pytając, czy w Klubie Dziecięcym jest dużo 

dzieci. 

Dyrektor BOOS odpowiedziała, że w tej chwili jest komplet. Jest lista dzieci oczekujących, 

co oznacza że jest więcej chętnych na tą formę opieki niż miejsc. Myśląc  perspektywicznie 

warto w Gminie Więcbork pomyśleć nad zwiększeniem liczby miejsc tj. w kategoriach 

procesu inwestycyjnego, bądź wykorzystania obecnie istniejącej bazy lokalowej. 

Radny Stanisław Piłka zapytał, od jakiego wieku dzieci przyjmowane są do KD. 

Od 1 roku do 3 lat – odpowiedziała Dyrektor BOOS. 

Radny Jacek Kabattek chciał wiedzieć, czy są opracowane jakieś prognozy, które 

sugerowałyby sens zwiększenia miejsc opieki dla ww. grypy wiekowej. 

Dyrektor BOOS wskazała, że taką prognoza jest postępowanie rekrutacyjne. Z tego jakie 

informacje docierają do BOOS rodzice są zadowoleni z wprowadzenia tej opcji opieki  

i zainteresowani korzystaniem z niej. Lista oczekujących dzieci to w tej chwili bodajże 

kilkanaście osób. Zwiększenie ilości miejsc na tego typu opiekę, powinno się poprzedzić 

pogłębioną analizą. Miejsca na opiekę musza spełniać określone wymogi formalne  

i określone wymogi lokalowe /bezpieczeństwa/ oraz zaostrzone wymogi przeciwpożarowe. 

Dyrektor zwróciła również uwagę radnym na fakt, ze w tej chwili Gmina kończy Projekt 

finansujący częściowo utrzymanie istniejącego KD ze środków zewnętrznych. Od przyszłego 

roku cały koszt finansowania będzie spoczywał na Gminie Więcbork. Pozostaje pytanie, czy 

pojawi się podobny Projekt na miejsca opieki i jaka będzie w nim proporcja finansowania. 

Przewodniczący Komisji zamknął dyskusję i przystąpiono do zaopiniowania projektu 

uchwały.  

Obecnych 3 radnych 

Opinia Komisji jednogłośnie pozytywna 

W sprawach różnych radni pytali o bieżące kwestie dotyczące funkcjonowania oświaty 

gminnej związane z zdalnym nauczaniem. 

 

Na tym spotkanie zakończono. 

Prot. I. Mrozek 

 

Przewodniczący Komisji 

Statutowej 

 

/-/ Jan Antczak 

 

 

 


